

orgnr 875003-0861

Protokoll TUG 190114

Närvarande: Runar Adamsson, Mia Cleryd, Madeleine Larsson, Lisa Hellman, Per Hellman, Kristina Mjörndal, Arne Olofsson, Lars-Olof Sohlberg

§1 Mötet öppnades.

§2 Arne Olofsson valdes till justerare.

§3 Fastställande av dagordning

Det kom några tillägg till dagordningen: studiecirklar, vindkraft, gruvan.

Dagordningen fastställdes.

§4 Föregående protokoll

Lisa har nu skrivit till Anna Eriksson angående gratis bussar till marknaden nästa år. Anna ska kolla upp vår kontaktperson och återkomma till Lisa. Än så länge har Anna inte gjort det. Lisa tar kontakt med Anna igen.

Föregående protokoll lades till handlingarna.

§5 Ekonomi

Vivianne var inte närvarande, så vi hade inget att ta upp.

§6 Ärende

a. Årsmötet

Årsmötet äger rum den 11/3 kl. 17.30 i matsalen i skolbyggnaden.

Vi har ingen valberedning. De poster som är till omval är: kassör, sekreterare, 2 ledamöter, suppleanterna, valberedningen och revisorerna. Madde och Lisa gjorde ett förslag till valberedningen:

post	tid	förslag	svar
kassör	2 år	Vivianne Andersson Rolf Adamsson Ralf Flytström	Kristina ska fråga Vivianne. Vi ska fråga Rolf och Ralf också.
sekreterare	1 år	Lisa Hellman	Lisa ställer upp till omval.
vice ordförande	2 år	Runar Adamsson	Runar ställer upp till omval.
ledamot	2 år	Per Hellman	Per ställer upp.
suppleanter	1 år	Arne Olofsson Kristina Mjörndal Lars-Olof Sohlberg	Arne ställer upp. Kristina är tveksam. Lars-Olof ställer upp.
revisor	1 år	Nils-Olof Tivemyr Ralf Flytström Vivianne Andersson	Vi ska fråga dem.
valberedningen	1 år	inget	

Anledningen till att sekreteraren väljs bara på 1 år i år är att jämna ut antalet poster som väljs på udda år. I fortsättningen blir det så att ordföranden och sekreteraren väljs jämna år och kassören och vice ordföranden på udda år.

Vi bestämde oss att bjuda på fika. Förslaget är att Tiveds lanthandel fixar det. Vi tar det på nästa möte.

b. Kulturprogrammet i Tived/Laxå

Madde och Lisa gick på ett möte om kulturprogrammet i Tived. Mötet var inte så bra därför att det handlade mycket om Laxå. Men det kom upp några idéer om vad vi kan göra för att satsa på kultur här i socknen: musikkvällar på kaféet, teater, lyfta fram hantverk från trakten.

Madde och Lisa föreslog att vi satsar på ett kulturår som går från Konst-i-ring 2019 till Konst-i-ring 2020. De berättade om några idéer som de hade. Lisa kan tänka sig att ha något om vegetarisk matlagning eller en hälsodag. Ett annat förslag är att ha ett evenemang vid sjön för att lyfta fram vår vackra Unden. Idén är att alla föreningar i socknen kan berätta om vad de gör under året. Vi gör i ordning ett kalendarium som skickas ut till alla hushåll i trakten och lägga ut det på hemsidan. Vi frågar kommunen om bidrag till kulturåret. Vi beslutade att ta upp frågan vid nästa möte.

c. Biblioteket

Lisa och Madde presenterade sitt förslag till aktiviteter på biblioteket: tidningsurklipp, Anita Karlsson; Janne Rickard och Bo Gustafsson, bilder från trakten; Eva från Askersund, bivaxmålning. Andra förslag som kom upp var filmkvällar, sagostund och dockteater för barn och föreläsningar, t.ex. David om naturen, Lovisa om paddling. Lisa tar kontakt med Åsa på kommunen och frågar om vi kan få bidrag till föreläsare och om någon från Laxås bibliotek kan komma ut till oss för någon barnaktivitet. Mia ska fråga sin dotter om vad barnen skulle vilja göra på biblioteket. Tanken är att ha en aktivitet i månaden.

Lisa föreslog att byta dagen till måndagar, eftersom vi har våra möten på måndagar. Tanken är att locka folk till skolan och även till våra möten.

Vi pratade också om boulebanan och möjligheten till kaféverksamhet den dagen man spelar boule. Madde skulle fråga ekonomiska föreningen om boulebanan, men har inte haft tillfälle till det än.

Madde och Lisa sade att vi kan göra i ordning ett kalendarium för TUG och berätta om alla våra aktiviteter så att folk ser att vi fortfarande finns och vad vi gör. Vi skickar ut till alla hushåll i trakten.

d. Tivedsplanen

Kommunens utvecklingsgrupp för Tived träffas i morgon. Det kommer att bli återkoppling till tivedsborna om enkätundersökningen. TUG har redan gjort en utvecklingsplan för socknen, men den var inte så intressant för gruppen. Information från morgondagens möte kommer på nästa möte.

e. Familjdagen i Åboholm

Det blir möte den 21/1 kl. 17.30 i TUG:s lokal angående familjedagen. TUG, TIF, LRF och hembygdsföreningen bjöds in till mötet. Arne berättade att LRF inte är intresserad av familjedagen för att den är för mycket jobb. Ingen har bekräftat att de kommer på mötet. Runar påminner hembygdsföreningen om mötet. Per påminner TIF.

§7 Brev och rapporter

a. Sportlovsprogram v. 8 från kommunen

Föreningarna i kommunen kan anmäla sina aktiviteter till kommunen. Vill vi göra något för ungdomarna? Det blir ont om tid i år. Vi funderar på om vi ska göra något till nästa år.

b. SISU

Madde fick ett mejl från SISU där det står att vi inte får vara med där längre eftersom vi inte håller på med idrott. Vi var med där i 17 år. Det är nu för sent för oss att få bidrag för 2018 från något annat studieförbund. Vi beslutade att leta upp ett nytt studieförbund för i år.

c. Laxå kommun, Leaderprojekt

Hans Traav skickade ut ett brev om ett förslag till ett Leaderprojekt för fiber och olika bredbandslösningar. Madde skrev på för TUG:s räkning.

Madde berättade att det inte händer något med fiber. Telia hör inte av sig trots att kommunen ligger på. Kontaktpersonen för Telia har sagt upp sig, men har inte ersatts. Ett elbolag gräver i samma område, så det skulle passa utmärkt att lägga in fiberkablarna samtidigt. Hon berättade också att det inte finns mobiltäckning i hela området och att koppartråden rivs i juni.

d. Hela Sverige

Vi fick ett infoblاد från Hela Sverige.

§8 Hemsidan

Inget nytt här.

Lisa har inte skrivit om festen än, men lovar att göra det.

§9 Övrigt

a. Gruvan och vindkraft

Grupperna som jobbar med gruvan och vindkraft behöver pengar.

Arne frågade om gruv-gruppen kunde använda TUG:s swish-nummer. Vi beslutade att gruppen får göra det så länge som det framgår tydligt vart pengarna ska gå. Arne berättade att gruppen kan behöva pengar till en föreläsare till våren. Vi beslutade att hjälpa gruppen, fast inte om någon summa som gruppen skulle få för föreläsningen, utan vi bad gruppen att återkomma när de vet hur mycket pengar de behöver.

Lisa och Arne berättade att vindkraftgruppen kan behöva pengar till olika utgifter. Vi beslutade att gruppen får fråga när de behöver något. Om de vill ha ett möte kan de hyra en lokal i skolan och skicka räkningen till TUG.

§10 Nästa möte

Nästa möte äger rum den 11/02 kl. 17.30 i vår lokal.

§11 Mötet avslutades.

sekreterare Lisa Hellman

justerare Arne Olofsson

ordförande Madeleine Larsson